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Pred kratkim Je Mia v Dobrepolju občin, konferenca Zveze 
komunistov. Kot gost se je konference udeležil tudi član OK ZKS 
Ljubljana Janez Pirnat. Organizacijsko poročilo jo podal sekre
tar občinskega komiteja Stane Strah, tehnični sekretar Tomaž 
Lcmdcro pa je poročal o raznih gospodarskih vprašanjih.

V dobrepoljski občini je skupno 
*• članov ZK, osnovne organizaci
je imajo pa tri. Kaj S3 razpravlja
li Sa konferenci ? Ena od važnih 
nalog dobrepoljskih komunistov je, 
da povečajo svoje vrste iz vrst naj" 
fredanejšlh članov SZDL In mla
dinske organizacije, ki naj bi bili 
stalen vir novih kadrov ZK. So-

zultati niso bili boljši, je treba 
iskati krivdo, poleg premajhne ak
tivnosti množičnih organizacij, tudi 
pri komunistih samih.

Na konferenci so razjasnili tudi 
različna politična stališča nekate
rih članov ZK. Zato pričakujemo, 
da bo v bodoče organizacija ZK 
bolj monolitna, da je ne bodo več

HIŠNI SVETI UPRAVLJAJO
V Kočevju so pred kratkim dali 

v upravljanje hišnim svetom 9 hiš. 
Svet za stanovanjske zadeve pri 
občini je sklenil, da se hišnemu 
svetu za Samski blok pusti 80 odst. 
od pobrane najemnine. Ta hišni 
svet mora od dela te najemnine 
plačati hišnika, ki je obenem kur
jač, zavarovalnino in ostalo vzdr
ževanje. Hišni sveti ostalih 8 hiš 
pa morajo od pobrane najemnine 
odvesti 80 odst., samo 20 odst. pa 
jim ostane za vzdrževanje stavb. 
Za te hiše bo Stanovanjska uprava 
plačala zavarovalnino.

ASFALTIRANJE SEAKOVE 
ULICE

danskim in drugim vprašanjem.
Precej kritike je bilo izrečeno na 
račun trgovinske mreže, ki ni spo
sobna, da bi oskrbela potrošnike z 
industrijskim blagom. Tudi odkup 
Icmetijskih pridelkov ni petekal ta
ko kot bi lahko.

Pri ocenjevanju dela kmetijskih 
zadrug so poročali, da je zadruga 
v Strugah pokazati precejšen na
predek: obnovili so žago in mlin. 
postavili Obrat eteričnih olj, usta
novili delavnico pletarskih izdelkov,
zadinga pa pripravlja ureditev vr- Za letos jc predvjdtino da

•fašistična zveza še vedno ni našla hramih nekateri nesporazumi med t>oveF^ na‘sad®' ki dajal surovine Seškovo ulico v Kočevju
Kislega mesta, ki ji Jwt najpo- posameznimi člani in da bodo zato ^a p,letaf^ko1 (lelavmc°. p0111. P06!16' Pred tem pa morajo urediti še ka- 
membnejši politični organizaciji gre. doseženi tudi večji uspehi, pred- Sev^111 56 pri zadrugi vedno nalizacijo.
^pomnimo se preteklih volitev v ob- vsem v političnem delu med mno- a val javljajo. V ellk napredek je^pomnimo se preteklih volitev v ob 
*to«ke ljudske odbore, kjer volilni 
rean*ati niso bili dejanski prikaz 
razpoložemja ljudi. Da vodilni re-

vsem v političnem delu med mno
žicami.

Precejšen del vsebine konference 
je bil posvečen aktualnim gospo-

Dobre,poljska »Apnenica«

PRED V OUIA A ZBOROVANJA PO NAŠIH KRAJIH

France Perovšek v Dobrepolju

bil dosežen pri elektrifikaciji teh 
krajev. Za Struge je lepa pridobi
tev tudd telefonska povezava z 
ostalim svetom.

Tudi gradnja nove železniške po
staje je bila predmet razprave na 
konferenci. Skrajni čas je, da tudi 
Dobrepolje dobi dostojno žel. po
stajo.

Kakor prvi, tako so bili tudi zbo- aktualno pa je bilo vprašanje kla
ti volivcev drugega škllca v dobre- sifikacije zemlje. V veljavi je nam- 
podjski občini izvršeni pravočasno, reč še stari kataster, Star nad 100 
Udeležba na zborih volivcev jc bi- let. Od takrat pa do danes so se 
la zadovoljiva, razen v Kompoljah poljske kulture znatno spremenile.
m Zdemski vasi, kjer so m::rali Zato bi bilo nujno, da se izvrši no- „___ _______
zbore sklicati dvakrat. Na zborih va klasifikacija zemljišč. Nekateri milijonov dim 
»o volivci razpravljali o krajevnih lastniki zemlje so namreč preveč
gospodarskih vprašanjih; najbolj obremenjeni z dohodnino, drugi pa Elektrifikacija krajev v dobre-

imajo korist od zastarele klaslfika- občini gre h kraju. Z na
cije in so zato manj Obremenjeni PrtJavo elektrike v vasi Vodice, 
z dajatvami Rapljevo, Cetež in Tisovec bodo vsi

Na zborih volivcev so volili tudi ^ ~V d°brep0ljald oMni 1111611 
nove krajevne odbore. Vseh odbo
rov je skupno 18, ki štejejo od 5 do 
7 članov. Nekateri od novih kra
jevnih odborov so že začeli z de
lom.

V razpravi je bilo tudi poročano vnjal zdravo pitno vodo vasem I 
o razširitvi in povečavi Kulturne- brepoljske doline. Vodovod jc za u 
ga doma na Vidmu. Tu bodo poleg kraje zelo potreben, saj imajo ljud 
stanovanjskih tudi upravni prosto- ie sedaj samo talno vodo in kapni- 
ri. Pripravljalna dela so v teku, 
gradnja pa bo stala predvidoma 18

.
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Boris Mikoš,
NOVI SEKRETAR OBČ. KOMI

TEJA ZKS KOČEVJE
Poročali smo te, da je Ml mi 

zadnji občinski konferenci Zveze 
komunistov občine Kočevje Izvo
ljen nov 31-člansld občinski lo
mite, 20. februarja se je novi 
občinski komite prvič sestal, Iz
volil sekretariat in sekretarja 
komiteja ter ocenil uspeh občin
ske konference, plaj novega se
kretarja, dosedanji sekretar Jote 
Ktarič gre na novo službeno 
•lotonost v Ljubljano, je Ml izvo
ljen tovariš Boris Mikoš.

Boris Mikoš je bil rojen 31. 
oktobra 1926 v Dravogradu pri 
Mariboru. Dokončal je deset se
mestrov gradbene fakultete in je 
te več let zaposlen kot tehnični 
direktor pri gradbenem podjetju 
»Zidar« v Kočevju.

Tovariš Mikoš je dolgoletni 
mladinski funkcionar, Ml je San 
Centralnega komiteja LMK, od 
leta 1948 pa je član Zveze komu
nistov Jugoslavije. Poleg neštete 
dragih funkcij v podjetju, orga
nih delavskega upravljanja, 
osnovni organizaciji ZK, je bil tu
di član organizacijskega sekreta- 
*■»«» Okrajnega komiteja ZKS 
fto6eivie 1" predsednik Sveta za 
komunalne in stanovanjske zade
ve pri prejšnjem ObLO Kočevje. 
Povedati moramo, da je tudi član 
uredniškega odbora ln Izdajatelj
skega sveta našega lista ln s svo- 
Jhnl članki, predvsem o zunanji 
politiki, veliko pripomore k ugks 
*i ln kvaliteti »Novic«.

Borisa Mlkoša poznamo kot ne
utrudljivega gospodarskega ln po
litičnega delavca, ld je vedno 
pripravljen vsakemu pomagati ln 
žrtvovati ves svoj prosti čas za 
drlo in napredek naših organiza
cij in našega kraja.

Ob prevzemu najodgovornejše 
politične funkcije v naši občini 
*no prepričani, da bo ob podpori 
vseh komunistov ln delovnih ljudi 
krmaril tako, kot to želita noša 
Partija In naše ljudstvo.

NA6 SODELAVEC V DOBREPOLJU

Dobrepolje in Lašče za skupen vodovod
K° fbiskaU Dobrepolje,' smo poljske občine, zato pa bi bilo pra- in drugimi prispevki, 

se na ObLO razgovarjali tudi o pc- vilno, da bi o tej zadevi razprav- Razumljivo je, da bi morali gra- 
trebi gradnje vodovoda, ki bi do- ljala oba ljudska odbora in našla difi vodovod v etapah. Sedaj je 

vf8em Do" najboljšo osnovo za sodelovanje in važno samo to, da ObLO Lašče in 
- te uresničenje zamisli za zgraditev vo" Dobrepolje najdeta skupno osnovo

dovoda. pri delu za zgraditev tega vodovo
_ , . , ----- - —Načifi za novi vodovod so že iz- da, ki bo v veliko korist prebival

ce. Da taka voda m najboljša za delani. Prvi korak je torej storjen, cem ene in druge občine. Prepri- 
prehrano ljudi, je razumljivo. Za- vendar ne smč ostati samo pri na- čani smo, da se bodo načrti o grad-

v črtlh. Ljudje v dobrepoljski dolini nji vodovoda prej ali slej uresni- 
ki so izrazili pripravljenost sodelovati čili, pa tudi sredstva, če upošteva- 

pri tako pomembni gradnji. Ljudje mo prispevek zainteresiranih prebi- 
hi sodelovali s prostovoljnim delom valcev, se bodo našla.

električno razsvetljavo. Skoraj go
tovo je, da se bo zgodilo to še le- 
tcs. (Konec na 2. strani)

radi tega je že dolgo želja ljudi 
teh krajih, da bi dobili vodovod, 
bi dovajal zdravo pitno vodo. Vo
dovod Ibi se napajal z vodo pri iz
virku v »Kobiljem curku« pri Ro
bu. Od tu bi tekel skozi vasi Ra
šico, Ponikve in Videm po vaseh 
Dobrepoljske doline.

Novi vodovod bj tako dovajal vo
do vasem iz vellkolaške :n dobre- PO SVETU

Preteklo nedeljo (9. februarja) 
je bilo na Vidmu im Strugah pred
volilno zborovanje, ki je bilo v 
obeh krajih lepo Obiskano, poseb
no pa velja to za Videm. Volivcem 
je govoril republiški kandidat za 
poslanca direktor Radia Ljubljana, 
Prane Perovšek. Tov. Perovšek je

V olitve v občini Koč >vje so pokazale 
zrelost članstva Socialistične zveze

Naloga novoizvoljenih odborovOdločitev občinskega odbora So
cialistične zveze občine Kočevje, da 
naj bodo volitve v odbore cenov
nih organizacij SZDL tajne in

Obisk našega podpredsednika Vedno več glasov in državnikov 
Zveznega izvršnega .sveta tovariša zahteva razgovore na najvišji rav-
Vukmamoviča na Poljskem je kon- mi. Tem se je zadnje dni pridru-
čan in sklenjen je sporazum med žil tudi predsednik Indijske vlade
obema deželama o tesnejšem med- Nehru, ld je izjavil, da je sestanek

---- e- -----—sebojnem gospodarskem sodelova- najvišjih predstavnikov zahodnih in
ki se te dni sestajajo, je, da delo nju. Ob tej priliki so se dogovorili vzhodnih dežel neogiben in se je 
s tako povečanim članstvom pra- tudi za povečano trgovinsko izme- ugodno izrekel o predlogih za skle

ne usmwiaio in zaintei estrajo njavo, hkrati pa pripravljamo tak nitev nenapadalne pogodbe medve-
poUtlčno, pro- trgovinski sporazum tudi z Ljud- likimi državami in za atomsko de- 

življenje sko republiko Kitajsko. Trgovin- mihtarizacljo Srednje Evrope Iz-
* ■ delegacija te dežele se te dni javil je pripravljenost Indije, da

------ r—z. v, cv- , . , XI -v x — . - • —mt------- ------—j. - - a . _ — --------*- na takšnih razgovorih
vom so nekateri pristopili k tov. ^ večina klanov se ie pred ata v največji meri za visi od prehi- gospodarskimi strokovnjaki o a(ko bo povabljena.
Penovšku in mu čestitali k njego- yoUtvaml pokazaOi pripravljenost, valstva, Iti tam živi, predvsem pa razširitvi trgovinskih odnosov med še vedno vzbuia v zahnri 
vemu jedrnatemu govoru. Ljudje se v^ve izvedejo v najboljših od naše največje politične organi- obema deželama. svetu precej zanimanja nredloe*
si še želijo takih in podobnih zbo- prri^ravah in največji udeležbi. zacije SZDL, Iti množice vodi in vedno je v ospredju zanima- poljskega zunanjega ministra
rovamj. Nadalfe si »ahv. m »iv Na dan volitev lfi. fehnm.rin » usmerja na pot napredka in lep- nja svetovne javnosti spor, ki ---- *----- - - -

šega življenja.

— —c---------j------- —.— — . vilno usmerjajo
go varil ljudem o našem gospodar- takl oblUd ^ 80 sPlo6ne državne vse svoje člane za
stvu in zunanjepolitičnih dogodkih. vo^ve' se j® 211 povečanje števila svetno in gospodarsko življenje sko repub
Izvajanja tov. Peravška so poslu- flanstva 1,1 aktivnega dela pokaza- lastnega kraja. Vse prevečkrat po- ska delega . „___
Salci navdušeno pozdravili. Po go- 3 113x1 va& uspešna. Vsi stari od- zabijamo, da napredek vasi alj me- nahaja pri nas in razpravlja z m- sodeluje m takšnih
vam so nekateri pristopili k tov. lbo^. 111 večina klanov se že pred sta v največji meri za visi od prebi- &mi gospodarskimi strokovnjaki o ako bo povabljena.
Perovšku ' voutvami nakazah pripravljenost, valstva, ki tam živi, predvsem pa razširitvi trgovinskih odnosov med še vedno vzbuja v zahodnem

si še ždijo takih in podobnih zbo
rovanj. Nadalje si želijo, da bi jih 
ljudski poslanci v .bodoče večkrat 
obiskali, se pogovorili z ljudmi o 
njihovem delu, težavah in napred
ku in se seznanili s krajevnimi 
problemi občine.

Organizacije Socialistične zveze na 
pripravljajo po vseh vaseh predvo nn 
Mno sestanke, ki bodo v dneh pred

volitvami pokazali

pripravah in največji
Na dan volitev, 16. februarja, 

bila volišča lepo okrašena in v ve
čini volišč na vaseh so bile volitve 
tudi že v jutranjih urah zaključe
ne. Niso bili redki primeri, ko so 
posamezniki iz oddaljenih vasi in SOLA V DOLENJI VASI

. . _ ________________ Ra-
- . . - - ie packega, po katerem bi obe Nem-

nastal med Tunizijo in Francijo čiji ter češka in Poljska opustili 
zaradi bombardiranja obmejne tu- oboroževanje z jedrskimi razstreii- 
niške vasi Sakijet. Francoske čete vi. Zadnje dni je sekretar Poljake 

francosko združene delavske partije Gomul- 
po- ka govoril o pomembnosti tega na-

v terj deželi kakor tudi — 
pomorsko oporišče Bizerta so

zaselkov prišli tudi po več ur daleč Kak»r zvedeli, bo osnovna polnoma odrezane od ostaTe^ ° ,P6.™®!
svolBcc - ■* ™ tstf16 “,rt *

volitvami n« »Tv, v času pred volitvami in na dan dokončno ureditev šole bo aklm vojnim ladjam 'tunteiteka"'!
86 bo" wUt6V ae je na novo včlanilo v PrihUžn° 86 5 ^»nov ti,erija S dov^KctoTSe v

SZDL kočevske obči- P° ^ t6fa ^ ** 2 millj. vojaško luko Biz^ta. Obe deželi
26 ”lnad ^OOO volivcev, tako da je da- ^ ^ pred Varnostnim svetom vloži-

rdli
čim

letos začela svojemu name. VT f, ae" S111^ P01*5^, da pa so ga pre-
nu. Za dokončno urediti šole ho S, totu^*1100' tr«U skupaj s predstavniki So-sjom vojnim ladjam tunizijska ar- vjetske zveze in Češkoslovaške.ji ,u * ......................... v

n uBpešneST^edb^^ihf1 “ ne nad 1000 volivcev, tako da je da- VOQOVt^1 ** Pred Varnostnim svetom vi
PostoMiejvVi«. J U nes v organizaciji SZDL skoro vodllih naprav v šoli. Priča- U svojo pritožbo, sprejeti pa

1 imenike Le tl «-> VoU1" 90 ottet- V8eh volilnih upravičencev. “P6’ tia s6 1)0(10 461 je staršev in posredovanje Velike Britanijeernue. Le-tl so pregledani ln v u šoloobveznih otrok, da bi nova šola r/na ___»______ »_ _ne imeniirp ^ VULJ1" »u oosi. vseh volilnih upravičencev
* rLZ16gl1dmli 111 V nekaterih vaseh, kot so: Li
ho tudi s te stranii^tm^tanTak0 V°M’ 6tidcarA Kočevska Reka, 
nemoten potek volitev v Zvezno in ?6roveC' Dclnja Briga, Nova sela,
Republiško ljudsko skupščino 23 S”1* P°tok ,^d" 80 ^ 31 marca pscino . za tQ pogoje, člani Socialistične

eta

čimproj začela z delom, kmalu svet razpravo o tem vprašanju od
ložil.uresničile.

rotitvah.

^etlen ftažupne namasti
Kct se je število požarov širom žarno varnost v občini povabljeniin

ni-
-em- ko slabša pa je bila 

Predgradu in Fail. okraju je bilo v letu 1957 "210 po
žarov, ki so povzročiti za 188 mi
lijonov din škode. Zato so se

Zimo se še ni poslovila

sptočno upravo, svet 
svet za stanovanjske

_. ~ TTT'-' —no" stopnfld industrije in podjetij itd VI iraaa m Jordani 1e i
,jud8kl ^°ri °br- Naj bi ne bilo organizacije, društva enotno arabsko državo pod angle

°aa?fko 8 ali podjetja, ki se ne hi vkbilu od- Skl™ vplivom. ^
losrom. da hi ho v določenem času zvala, sicer bi pokazati slab odnos ” ‘'

Nova arabska federacija, ki sta 
jo proglasili dve doeedaj popolno
ma samostojni državi Irak in Jor
danija, je bila dobro sprejeta tudi 
v krogu Združene arabske repu
blike, ld sta jo dobrih štirinajst 
dni prej preglasili z združitvijo Si
rija in Egipt. Irak in Jordanija, pr
vi je pod vplivom Velike Britanije, 
<truga pa pod vplivom Združenih 
držav, sta Skleniti, da bosta v bo
doče imeli skupno zunanjo politiko 
in vojsko, da bosta uvedli enoten 
prosvetni in carinski sistem ter 
v-akJadill finančno in gospodarsko 

_politiko obeh dežel kakor tudi iz
za enačili valute. S formiranjem dveh 

za šolstvo, novih arabskih držav je dokončno 
zadeve, za- propadel angleški načrt o združit- 

Itd. vi Sirije, Iraka in Jordanije v

V Atenahlogom, da hi sc . ________

skMa v^naS 36 **** oM" neurje s mežnlml viharji. Potem je nSl Ia^aJ^šL^Ut^dne^
Z ^ ^ 17 ■ ™ 18' naatoPtl ^ ™- Po nepopolnih gospodarstvu, obenem z m^jT-fobroaj^om je mrzel po.ami zrak podatkih je v snežnih viharjih na- gostimi vzroki požarov ki so- ma entame nezgode. - --------------o- —

na vzhodni strani Alp in Karpatov šlo smrt nad 170 Un<u v . P^'rov- ki so. ma- Poleg ostale dejavnosti, ki je ka in kakor kaže sporočilo, ki sc
vdrl v naše kraje. Temperature so rih predetih Kanade^je pritisnil tl' vžigalice ^3’vldno^ predvkicna P° Programu za ta Te- ga objavili po tem sestanku, med
skMrama padle po vfej državT £ ^ ^aketT^ ^ah' ^ j*!^

----- - -------- —j 0,cU uuuib - ------ — so se pogajali pred-
vsa do čuvanja naših gospodarskih pri- stavniki grške vlade, angleški zu-
Tnu dnhitev nrnri v.----- »- p0_ nanj! minister Lloyd ter guverner

otoka Cipra o bodočnosti tega ote
ka in kakor kaže sporočilo, ki

Najprej je začel padati dež, potem nijo že 12 let. Veliko snega, visok Gasilska zveza LRS ie ta 
pa je začeto snežiti v Sloveniji, je dva metra, je zapadlo v pr«kob ristTph^^T £ £

ll In 66- I’W 7TI A TT7n nV Ivi/vfnmi. m_lJ1 XI 11- » . _’ _
juž-

pa zaxlnjih 22 let. V New Yorku 
da hud mraz. Zaradi tega so 
Pril nad 1000 Sol. Zelo je oviran s 
budi tovorni in potniški promet.

Hrvatsld, Bosni, Vojvodini in 
verni Srbiji, m srednjem in 
nem Jadranu ln v Makedoniji 
je močno deževalo. Na severnem 
Jadranu je poleg sneženja brila 
huda burja.

V srednjem in severnem Primor
ju bo še nekaj časa gospodarila
Mirja. Zaradi burje so že zastoji mrsdo zimsko vreme 
v morski plovbi, zameti pa otežke- postopno toplele. v 
čajo cestni promet.

Sneženega blagoslova pa so bili 
v veliki meri deležni tudi v Se-

Vzhodna področja torej še ne bo poslovila od nas. 
Severno Amerike Je zajelo hudo

filme, nadalje bodo predavanja 
ko- radiu, s strani Okrajne zveze

po do predlogov, ld bi lahko peljali k 
pa pomirjanju situacije na tem otoku.---------^ ~ ouioui '-Arvj cliJLIc pa, luuuaujt; Lia 'VGITl OLOKU

nicl ZDA Washingtonu 'S5, M ^žTe '6. VSEZggŽStt ”
snega v Washington ne pomnijo varaosti«, ki bo od 3. do 9. marca, bi mogla ,^2 ^ rJZ Tj^e Tt^vija

vla" 2a pa bo ta Teden zajel čim večje čin, £ DM^k^T ko ie cdstooll od
za- število sodelujočih, ki bodo posegli reda izvedeni v nasledniih tednih »° L ^dMopil od

s to mislijo na vsa gospodarska Posebna skrb v m, w* ?j<L.Sdxteve.' da ^ treba sestanek
sšSiršSSvenije povezala z glavnim odborom nredvidenm w da prl?ravltl 6 prodhod-Kakšno vreme se nam" obeta? ^je pivnali .ŽreSTS% t ^ 5Shoda prlpravlti 8

^ ^ .Prevladovalo jasno in SZDL, CK LMS, CK ZKS, GO ZB Liačih nal^2l jpož^a^ ^prevladovalo jasno ._______ _________ ____ ___ ___
pozneje bo Itd Po programu, o katerem se je nesti; najboljše bodo nagradili

marca se nam ™ 8. t. m v Bedimo torej pripravljeni, da bo-marca se nam obeta ponovna ohla- Ljubljani, bo prirejen tudi za pod- — —* J
, z M*fj° hi a prehodnimi lah- račje kočervske občine »Teden po

li™ ^^r^ Fadavtnaml. Zima se žarne varnosti«. K sodelovanju bo
mo vsi — ne samo gasilci — čim 
bdlje izvedli Teden požarne varno-

Sr> « "JV 8aj bo to nam vsem v korist, predsednika Eisenhower ja Stassen
ze koTt^elh^^f^16116 ZVC" pretlvBem P3 naSemu skupnemu go- je odstopil in bo kandidiral za gu ze kot temeljne organizacije za po- spodarstvu vemerja^ne od zveznih držav.

njih ministrov. Ker se s tako poli
tiko zavlačevanja mednarodnih 
razgovorov ni strinjal vodja ame
riške delegacije v pododboru za 
razorožitev ln osebni svetovalec 
predsednika Eisenhower ja Stassen.
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ZOPET SUMATRA

V okviru mlade indonezijski re
publike je otok Sumatra največji 
otok, čeprav ilvi dve tretjini vseh 
prebivalcev te države na otoku 
Javi, kjer je tudi sedež osrednje 
vlade.

(klicar se je Indonezija osvo
bodila nizozemske kolonialne ob
lasti, doživlja iz leta v leto moč
ni; notranje pretrese gospodar
skega in političnega značaja. 
Otok Celebes, vzhodno od Jave, 
in otok Sumatra, zahodno od Ja
ve, predstavljata dvoje nevarnih 
žarišč stalnih uporov proti osred
nji vladi in poskusov predvsem 
desničarsko usmerjenih krogov v 
Indoneziji, da vključijo Indonezijo 
v krog zahodnega bkika in pod
redijo interesom velikih sil.

Ko je prejšnjo soboto ena od 
radijskih postaj na otoku Suma
tri objavila vest, da so uporniki 
na tem otoku osnovali neodvisno 
indonezijsko vlado, je večina sve
ta smatrala ta dogodek kot nov 
dokaz, da kolonialni krogi nika
kor nočejo Indoneziji dovoliti, da 
se v miru razvija.

Uporniki so gospodarji le nad 
delom Sumatre, medtem ko je 
glavnina prebivalstva naklonjena 
sedanji vladi predsednika Sukar- 
na, ki ga poznamo iz nedavnega 
obiska pri nas.

Zanimivo je, kako je svetovni 
tisk sprejel vest o razširitvi upo
ra v Indoneziji. Londonski časo
pis Times piše, da daje nova vla
da na Sumatri le malo upanja, 
da bi prišlo do temeljitih spre
memb v politični bodočnosti In
donezije. Ameriški časopis New 
York Times je pred kratkim ob
širno pisal o potrebi, da Združe
ne države ne dovolijo, da bi po
stala Indonezija v celoti komu
nistična, če je že taka postala 
Java. Znano je namreč, da so pri 
zadnjih volitvah dosegli komuni
sti na Javi precej lepe volilne 
uspehe, kar je takoj povzročilo 
velik hrup v zahodnem tisku. Ta 
tisk se še sedaj ukvarja z vpra
šanjem, kako preprečiti nadaljnje 
večanje vpliva naprednih sil v In
doneziji.

Uporniki gradijo svoje načrte 
predvsem na nekaterih težavah, 
na katere zadeva vsaka mlada in 
naglo se razvijajoča država, teh 
težav poznamo mnogo tudi ml sa
mi, ter na nekaterih upravnih ne
pravilnostih. Upornike pa je ohra
brila tudi politika nekaterih za
hodnih dežel in večinoma hujska
ško pisanje zahodnega tiska, ld 
direktno poziva na cepitev Indo
nezije in na osamitev otoka Jave.

Ne glede na težave, v katerih 
se ta mlada republika od časa do 
časa znajde, je treba priznati, da 
je v kratkem času svoje neodvis
nosti močno napredovala in da 
igra tudi v mednarodnem življe
nju iz leta v leto vedno vidnejšo 
vlogo. To pa je na vsak način 
dokaz, da je vodstvo te republike 
sposobno in da je prebivalstvo 
pripravljeno nositi težave In žrt
ve, ki so vedno zvezane z naglim 
napredkom In neodvisnostjo.

B. Mikoš

kmetuske z_ -K,,, novimi o.,.,kam, oEi.A Dobrepoljski gasilci napredujejo
TUFlžlSkl Zadružniki za napredek kmetijstva v minulih dneh so bili v dobre-samostojnost in s tem tudi večjo 

" poljski občini občni zbori prosto- odgovornost. Tudi na tem zboru so
Kmetijska zadruga Turjak šteje rodnega drevja ter ga nadomestijo nih herbicidov, katerih porabo bo- voljnih gasilskih društev. Občni razpravljali o vključevanju mladine

okrog devetdeset članov. Tu je hri- z mladimi 'izbranimi sortami ja- do v bodoče še znaitno povečali. Od zbori so lepo uspeli. Na njih so v vrste gasilcev. Nenehno je tre-
bovito kmetijsko področje. Dedo za- hlan in hrušk. Izdelal je tudi plan strojev so nabaviti trier (čistilec razpravljali o dosedanjem deilu in ba skrbeti za mlad gastldki nara-
druge je vezano na precejšnje te- zimskega škropljenja. Člani odbo- žita) in več zaprašiloev. nalogah za v 'bodoče. Ena od naj- ščaj.
žave, še posebno pri odkupu ikme- ra menijo, da bodo z rednim škrop- Odbor žena-zadružmic je organi- pomenmbejšlh nalog je tudi, pomla- Govorili so tudi o gasilski godbi
tijskih pridelkov ter kmetijsko po- Ijenjem (katerega pa do danes, žal, zirail na pobudo članov zadruige diti vrste gasilcev z novimi mta- Nujno bi potrebovali kapelnika, ki
speSevainem delu. niso izvajati) mnogo pridobiti na enomesečni kuharski tečaj, ki ga dimi ljudmi. V občini Dobrepolje bi vodil in učil godbenike. Na žboru

n-ip-vi delo n?'- kvaliteti sadja. Nabaviti namera- obiskuje 14 kmečkih deklet. Poleg imajo skupno osem PGD. so poročali, da je gasilska godba
^ delo UOzadrutre in nienih va tudi nekaj sadnih škropilnic. kuhanja se vadijo tudi ročnih del. V nedeljo, 16. februarja, pa je sodelovala tudi na raznih priredit-

milnih odsekov- žlviiiorei- Poljedelstvo je več ato manj ve- Omeniti moramo, da vsi pospe- bil v Dobrepolju občni zbor Občin- vah, vendar bi bilo delo godbe 
PufP nol iedelski sadiarski in šekel- zano na živinorejo — na pridelo- Sevalni odseki delajo po izdelanih ske gasilske zveze. Na tem zboru uspešnejše, če bi imeli kapelnika.
. ’-Jrfriižnic ter aktiv mladih zn- vanj0 krmskih rastlin. Poleg del v programih, ki so jih izdelati in je sodeloval kot gost tudi predsed- Ko so govorili o bodočem delu,
družniikov zelo živahno travništvu je odbor planiral naba- sprejeli že v začetku leta. Izpol- nik Okrajne gasilske zveze Ljub- so sprejeli sklep, da organizirajo

’ vo priznanih semen žita, agitiral njeni pa so skoraj v vseh palme- ljana, tov. Jernej Cntanec, Iti je v strojni in sanitetni tečaj. Lepo bo-
UO zadruge smatra poleg osta- pa je tud!l med kmetovaM sajenje rth nad 80 odst. Vse to bo bogat razpravi povedal tehtne misli in dal do proslavili tudi Teden gasilcev, ki

lih nalog za najvažnejše po^peše- rmnene kolerabe (kavlja) in pol- pripomoček pri sestavljanju poročil napotke za uspešno delo gasilcev, bo od 3. do 9. marca, 
vanje kmetijstva. Zaradi tega na sia<jke pese. Lepe uspehe so polje- za letni občni zbor zadruge. Na občnem zboru so ugotovili, Dosedanji predsednik in povelj-
svojih sejah vedno ugotavlja delo delci do8egu pri uporabi selektiv- Rado Lenič da so gasilska društva lani v glav- nik Občinske gasilske zveze tov.
posameznih odsekov, ne pozabi pa - • ’ ’ ‘ ~ — -i—J
tudi na reševanje vsakdanjih pro
blemov zadruge.

Živinorejski odbor- je zlasti v 
zadnjem času razpravljal o pitanju

nem dobro opravila svoje delo. Alojz Zgonc in Franc Ponikvar tec 
Predvsem se je izboljšala opera- ostali člani gasilskega vodstva so 
tivna služba po reorganizaciji uspešno opravljali svoje delo. 
okraja, ker je takrat dobilo vod- Na kraju so izvolili novo občrti- 

Nekateri člani Kmetijske zadru" prodajalca za ceno, ne dobiš odgo- stvo Občinske gasilske zveze večjo sko gasilsko vodstvo.

Z ortneško zadrugo niso zadovoljni

Zbor žimarskih gasilcev
V nedeljo, 9. februar ja smo imeli reditev In iz dohodka nabavili ne-

goveje živine. V ta namen je or- ge Ortnek bi radi sklenili z zadru- vora. Tehtnica bi morala biti na
ganiztral širšo akcijo za kontrahi- g0 pogodbo za pitano živino. Ko je vidnem mestu, želimo tudi, da bi
ranje in sklepanje pogodb s kme- j,ei £]an zadruge v zadružno pisar- bili uslužbenci s strankami bolj
t.ijsko zadrugo. Tako je na podreč- no (ia bi sklenil pogodbo, so mu vljudni, knjigovodktnja pa da bi h,-
ju zadruge kontrahiranih nad tam dejali, da o tem nič ne vedo. la v službenem času v pisarni,
dvajset glav govedi, kasneje pa jih Knjigovodkinja mu je dejala, da Med ljudmi prevladuje 'mnenja, pri nas občni zbor, ki mu je prtso- kaj inventarja. Blagajna izkazuje
predvidevajo še več. Pobudo za pi- bodo ictej zadevi (glede pogodbene naj bi dosedanje zadružne usluž- stvovalo 14 operativnih članov, 10 nekaj nad 28.000 din. V imenu trati-
tanje je dalo tudi Kmetijsko pose- vzreje pitane živine) razpravljali bence zamenjali, tako da bomo tu- pionirjev in 8 članic. Na občnem zornega odbora je podal zelo iačtp-
stvo Turjak, kr je že lani prodalo na odborovi seji. Kakor je kasneje di pri naši zadrugi z veseljem ho- zboru so bili tudi delegati ObGZ. no poročilo tcv. Kovačič. Nekaj Ln-
izvoznlku nad 50 glav prvorazred- povedal predsednik zadruge, niso o dlli na občne zbore poslušati poro- Društvo je imelo 9 mokrih in 8 su- ventarja je nabavila ObGZ, pred
nik pitancev. Letos pa se bo šte- tem vprašanju na seji nič govorili, čila o napredku zadruge. -šek hih vaj. Imeli smo eno zabavno pri- vsem sesalne cevi, sanitetno torbi-
vilo povečalo na 120 glav. Za Nekaj dni kasneje so prišli v pi- 
uspešnejše pitanje je zadruga na- samo trije člani zadruge, da bi se 
bavlla tudi krmilno moko, ki po 
izkušnjah daje zelo dobre rezulta
te. Iz sklada za pospeševanje je

pogovorili glede sklenitve pogodbe 
za pitano živino. Vendar knjigo- 
vodkinje, ki bi lahko dala podatke, 

odbor nabavil več kompletov po- je s to zadevo, ni bilo. Te dni

IZ DELA NAŠIH PODJETIJ

rodnih vrvi in en komplet za prt- 
razovanje parkljev prt govedu. Vse

je bil pri knjigovodlkinji ponovno 
en član zadruge, vendar- ni nič

„Gradbenik“ v Ribnici gradi .. .
Ko hodiš po naših krajih, vidiš uspehov. Povprečje zaprslenih

co in čepice za pionirje. Društveno 
delovanje se je lani precej popra
vilo. Pristopilo je več novih opera
tivnih članov, ženska desetina in 
pionirji so bito lani na novo organi
zirani in so -tudi že nastopili ob pri
liki občinskega praznika in gasilske
ga dne. V gasilski dom so napeljali

bo dala zadruga v izkoriščanjesvo- anravil oovrhu na ea >e še nahru- ma‘rsjkje Pred gradbiščem tablico: podjetju znaša 120 125, kar je za ejo^triko, ki služi le za primer noč•:i~ XI____  J opravu, povrau pa ga je se w “ rtmAhenik Rlibmli-a., n« tn letnn .seiznmn rvremaio. Res ie. da___ ___jim članom.
Sadjarski odbor je nabavil več

»Gradi Gradbenik Ribnica«. Da, to letno sezono premalo. Res je, da n požara; malo je porabijo, do- 
uuuui je IKMX.V, vev Tudi v prodajalni kmet.jske za- 1**^« f ^gractolo že marsikatero so v gradbeništvu težji pogoji de- elm je pavšalni prispevek zeto vi.

sto sadnih drevesc z namenom, da druge ni najboljše stanje. Cene hla- zgradbo in druge objekte Podjetje la, -kot pa na primer v podjetjih, sok Največ zaslug za napredek
kmetje Izločijo čim več starega ne- ga so višje kot drugje; če vprašaš ^ektiv oskbe“ Zihtto pf?

potrebnejšo mehanizacijo. Pa si dtvo slabši dotok delovne sile. Tu vegjo vnemo. Društvo je prt ooenjtv
aglejmo, kaj namerava graditi je rešitev v .povečani mehanizaciji, Vanju I. dela disciplin doseglo dobro
»Gradbenik« v tem letu! s pomočjo katere bo mogoče gra- uspehe. Upamo, da se ho delo dru-

Leftos imajo <v načrtu zgraditi diti tudi z manjšo delovno silo. štva Idtos Še znatno izboljšalo.
Elektrika in vodovodi

Ker- se še ne ve, koliko bo letos Mesitni log pni Kočevju pa za zdaj )pet stanovanjskih četverčkov v 
sredstev za elektrifikacijo In osta- ne bi gradili, ker hi dela stala 1,5 Ribnici z dvajsetimi stanovanji, ki 
la komunalna dela, so na seji miMj. din, je pa samo deset ko- predvidoma gotovi do decem-
Sve/ta za komunalne zadeve pri ob- m-talko v. Upravi mestnega vodo- bra me6eca Na skladišču Lesno- 
čin-i Kočevje določili, da bodo za vdča je Svet naročil, laj izdela industrijskega podjetja v Ribnici 
sedaj čipali sredstva samo za naj- načri za ojačemje vodovoda za na- ^ že začeli z betoniranjem velike 
nujnejša della. sel je Trata pri Kočevju. zgradbe za tovarno vezanih vrat.

Za plačilo neplačanih del lanske-_Zgradba bo dolga 80 m, široka pa
ga leta so določili 600.000 dinar- 19 m. Tudi ta gradnja bo predvi-
jev, za gradnjo trafo-postaje v Cep- HIŠE BODO GRADILI doma gotova do letošnje jeseni,
ljah 500.000, za dokončno eleiktri- Spričo velikega pomanjkanja Ko pride potnik na železniško po-
fikacijo Jesenovega vrta pa 300.000 stanovanj je zelo razveseljivo, da stajo v Ribnici, vidi na drug: stra-
dinarjev. Izdelati so dali načrte za tudi v Kočevju vedno več posa- ni železniške proge zidarske odre ob 
daljnovod in omrežje Kralji-Ceplje, meznikov gradi svoje hiše. Na sitavtoi, ki je nekoč služila za ga- 
edektrtfikacijo Bokljive Loke in za zadnji seji Sveta za komunalne za- raže tovornih avtomobilov podjet- 
trafo-poatajo ter omrežje za vas deve so predlagali, da bi v grad- ja »Avto« Kočevje. To zgradbo jc 
L ožine. ibenem okolišu pri šeškovem domu prevzelo Kovinsko podjetje »Par-

Diokler ne bo sprejet občinski dodelili gradbene parcele nasled- tizan« Ribnica in jo seda) preure- 
proračun, so za vodovodna deti’ njim: Francu Šilcu, Janezu Deja- ja v sodobne delavnice. Gradbena 
-predvideni: za material vodovoda v -ku, Francu Cebinu, Alojzu Rauhu, dela vrši »Gradbenik«. Veliko del 
Fari 1,600.000, med letom pa bo Vinku Panduroviču in Alojzu v stavbi so že opravili in računajo, 
potrebno še 700.000 dinarjev. Skendi-u; vsi iz Kočevja. Nadalje če .bo vreme ugodno, da bodo dela

Vodovod za vasi Podvrh in Go- so predlagali, da se dodele grad- dokončali že do spomladi,
tene naj bi se v letošnjem letu bene parcele: Branku šertlju in V Sodražici gradi »Gradbenik« 
gradil iz sredstev, ki so določena Francu Jelencu na Roški cesti, zgradbo za novo destilacijo eterič
ni male asanacije. Vodovod v Ivanu Voljčjalku pa v šalki vasi. nih olj. Gradijo pa tudi v Kočevju:

podjetju »Elektro« Kočevje gradi
jo Skladišče in garaže, nadalje Ru
darski dom, letos bodo zgradili tri 
vrste hiš (četverčke); ena od teh

Da bi stanovanja prosilcem pra- ca Debeljak, predsednik; člani: Ru- Je 40 v gradnji itd. 
vilno razdeljevali, so na zadnji se- di "Grel, Valerija Starc, Miha Ko- Vrednost proizvodnje podjetja v 
ji Sveta za stanovanjske zadeve pri goj in Marija Kramar. V stamo- lanskem letu je znašala 102 mili j. 
ObLO Kočevje izvolili posebne ko- vanjsto komisiji za okolico Kačev- ton, 23 letos pa govori njihov plan 
misije za razdelitev stanovanj. V ja so: Tone Šercer, predsednik; prodvk$ama 122 milij, din. Lani so 
komisiji za mesto Kočevje so: Pep- člani: Jože Furlan, Slavico Lindič, dosegli in celo presegli proizvodni

Feliks Vidmar in Jože Žnidaršič. in finančni plan podjetja.
. lil Rudniško komisijo za razdelitev Podjetje se bori tudi s precejš-pjove trgovine V Samskem bloku l3tainavanj Pa sestavljajo: Nace njimi težavami in te so pomanj-

-žem NC

Komisije za razdelitev stanovanj

Središče Ribnice

Komunalni problemi Ribnice
predsednik; člani: Stanko kanje delovne sile, predvsem pa

Te dni je v novo ,gml«,em dal* dvdkoM., 1= «=,.«■ Fr“= °* *
Samskem bloku v Kočevju -bila od- zijske aparate, dtroje in naprave za 
prta nova trgovina s čevlji. Znana gospodinjstvo, galanterijo itd. Po- urunrvaii a
tovarna Planika« je odprla svojo seben oddelek bo tudi za prodajo “8i.vA ikzNICA
prodajalno. V kratkem, verjetno do izdelkov iz plastičnih mas. . v Kočevju že precej časa govo-

0,1«« 2?°^” doM™ d?™,”

Pri ObLO Ribnica zelo aktivno trifiikacije, regulacije Bistrice itd 
dela Svet za komunalne zadeve. Najvažnejša komunalna dela v

jetje skuša reševati to vprašanje Reševal je že vrsto zadev s pod- tem letu bi bila: napeljava vodo-
na en In drugi način, vendar dose- račja gradenj stanovanjskih pro- vodne mreže Dolenja vas Prigari-
daj prizadevanja niso rodila pravih štorov, vodovodnega omrežja, elek- ca- -Nemška vas; podaljšek vodo

voda v B režah In iz Struške ulice 
„ do Kovinskega -podjetja »Partizan«

40 milijonov za stanovanja v RLbnici; nadaije geodetske itame-

>.t,£»«- »p*; iTJ- w»sr^Ksr«ss;«»r,-: zizizrsr^srz >■ s Kg«* **** ***■
vse, kar rabimo za ureditev spal- postavljen televmjtid aparat, lu -bo betonirali tecnedje, nato pa zaradi ni -steklo okoli 38.000.000 din. Od dodeljen nekaterim podjetjem za llšč v r,bCinl"

sedaj tega sploh ni bilo v Kočevju, gostilni »Rog« (»Glnkelj«), Opra
ve Ribnice, asfaltiranje pločnikov,

V stanovanjski sklad pri Obč. je -bito dodeljeno 26,000.000 dm, te

nice. prenašal televizijske programe. pomanjkanja denarja dela ustavili, te vsote je šel precejšen del za načrte novih gradenj. Pa še naslednja dela: vzdiževa- 
sta- ni0 popravila šol, gradnja noveV večjem lokalu pa bo velika in Obe trgovini bo uredilo in vodilo Letos računajo, da bo prvi del gradnjo stanovanjskih hiš privat- Računajo, da se bo letos — , , , ,, - _—

' ko oodietie »Treo-nromet« t.1™06 gotov, dograjena pa bo nikov. Graditeljem stanovanjskih nov. skladu nabralo približno 10 mi- klavnice, podaljšek vodovodnega
din. V ta sklad se stekajo omrežja na Mali in Veliki MZlaki

modema prodajalna z vsemi teh- trgovsko podjetje »Trgo-promet« 
ničnimi predmeti. Prodajali bodo Kočevje in če bodo le obrtniki pra- am*° €fto" 
motjma kolesa, avtomobilske gu- -vočasno opravili še preostala dela, 
me in vse ostale predmete, potrebne bosta trgovini aprila že redno po
za vzdrževanje motornih vozil, na- slovali.

hiš — delavcem in uslužbencem

Gospodarske vesti
lijonlorv . v«. —---- -------------v- . . 1
predvsem prispevki od plač dela v- }1 dctxomciUi nzvi'šitev kanahizaci- 
cev in uslužbencev ter od prodaje preti Stadionu. Naj omenimo bur 
hiš splošnega ljudskega premožc- (^> je predvidena dokončna ure-

Konferenca ZK Dobrepolje
PRnnAiA uii v ...... n ja in najemnine poslovnih lokalov. dijt;ev ribniškega gradu, ureditevPRODAJA HIS V GRČARICAH zelo velik vzpon, ki je staino izpo- ^ prostorov za ribniški muzej i*

-ft ostalih prestorov, dvorišča in mo-Svet za splošno upravo in no- stavljen nalivom. Vsako leto so va- 
tranje zadeve pil ObLO Ribnica je ščani s prostovoljnim delom po- 
na eni izmed sej razpravljal o sta- pravljali cesto, zdaj pa bo skrbel 
nevanjskih stavbah, last SLF v za najnujnejša popravila, dvakrat K ČLANKU »IZ DOLENJE 

VASI«(Nadaljevanje z 2. strani) Čanje števila zaposlenih v zvezi z —., ........................
Kakor vemo, so Stroge poveza- razširitvijo obstoječih industrijskih Grčaricah. Najemnina od teh pro- tedensko pomožni cestar 

ne s Kočevjem z novo cesto. To je obratov. Naj v Ilustracijo navede- štorov je tako malenkostna, da ne
v redu. V povezavi z Grosupljem mo, da odhaja iz dobrepoljske ob- mor® kriti vzdrževanja. Svet je dal „ „ -------- - —
in Ljubljano pa so težave, ker od- čine v službo v Ljubljano, Grosup- PiedlogObLO, date stavbe pro- DESTILACIJA TUDI NA ROBU je LIP Ribnica poslalo pojasnilo, v

■ " — *■ *• da)0- ObLO je prodajo odobril. Iz- že pred meseci je začel delati katerem je rečeno med drugim: proračunu ObLO. Kljub vsej dobn

sta.
Dela torej na pretek. O tem, 

kar je razpravljal in predvidel svet 
Na članek »Iz Dolenje vasi«, ob- “ k^'^akie zadeve bodo govo-

javljen v zadnji št. »Novic«, nam ^ WUVC°V
„ r_ ________ je LIP Ribnica poslalo pojasnilo, v cer tataa,t’ ko bodo razpravljali o

EH-nH'i’HPS ss2
■č .šperkom bi bilo treha preložiti 1 Ski občinski komite ZK, 3 člane re- bvel- Je ™dl razpravljal o jav- naprav in premajhne zaloge lesa seno. Prevzemalec tov. Vesel je 1 loanJ0 leTO-
do 2 km ceste (tu je namreč strm vteijske komisije, delegate za kan- redu m 'toru. Iz poročila j0 po okoliških gozdovih žaga ni več izvršil samo svojo dolžnost, ker ni _______________ ________________
klanec). Dela za ureditev ceste didacijsko konferenco za izvolitev bilo razvidno, da so se kazniva de- mogla delati. Upravni odbor KZ hotel prevzeti slabega lesa. V na-
na tem odseku ne bi terjala dosti delegata za kongres ZKJ in dva J8?-)61 v lelbu t9°7 povečala, prav Rob je nabavil poeefone kotle za šem podjetju kupujemo in prevze-
izdatkov. Ureditev ceste bi bila za delegata za okrajno konferenco 13X0 Pmnu'tne nesreče prekuhavanje vej iglavcev, žalost- mamo les po predpisih, ki se tone
te kraje in 'gospodarstvo zelo veli- ZKS Ljubljana. Novemu vodstvu 'Prek''^ totomth poškodb, ki so no pa je, da je precej gozdnih po- nujejo »Jugoslovanski standard«. Spomladi bodo začeto graditi v 
kega pomena. ZK dobrepoljske občine želimo kar Pn največkrat povzročili vinjeni sestnikov, ki se nočej-c ukvarjati z Ker hlod ni odgovarjal tem predpi- Ribnici 12-stanovanjski blok. Inve-

Predaleč bi prišli, če bi pisali o največ uspehov! ljudje. drobnjakarskimi .posli in raje pu- som, ga je tov. Vesel zavrnil. Ce 8titor bo ObLO Ribnica. Gradnja
vsem, kar so razpravljali na kon- »te okleščene veje, da v gozdu pro- logar T. S. zatrjuje, da je imeno- bo stala okoli 40,000.000 din. Ta
ferencl. Naj še omenimo, da bo Na pivi seji občinskega komi- CESTA padejo. Skrbeti bo treba za to, da vani hlod odgovarjal A ato B ka- sredstva bodo debili iz občinskega
podjetje »Apnenica« Dobrepolje teja, ki je bila 14. februarja, je bil PODI.OG—GRANJEVICA bomo spravili v denar vse, kar tegorijl in če je to res, potem je anavanjskega sklada. Računajo,
gradilo novo apneniško peč Im da za novega sekretarja Občinskega Na zadnjem zboru volivcev so gozd nudi posestniku, ne pa samo dokaz, da tudi logar T. S. ne po- da bo zgradba v surovem stanju 6a 
je podjetje »Štolama« Ratlke pri komiteja ZKS Dobrepolje Izvoljen vaščani na Vel. Osolniku delno hlodovino In ostale sortlmente. Po- zna predpisov »Jug. standarda«, letos pod streho. Da 'bo ta blok z
Vidmu povečalo svoje obrate. De- Jože Zevnik lz Predeitrug 11, ka- uredili pereče vprašanje občin, ce- leg tega ima s prekuhavanjem Pa še to: hlod je bil tako grčav, ozirom na perečo stanovanjsko ati-
legaiti so govorili tudi o delavskem teri je sedaj na študiju v Ljub- sto Podlog—Vel. Osolnik—Oranje- smrečja tudi skupnost korist in je da se niti cepiti ne bi mogel za sko v Rilbnid. velikega pomena, ni 
samoupravljanju in Skrbi za peve- ljani. vica. Cesta ima v začetnem delu to dejstvo upoštevanja vredno. drva. treba še posebej poudarjati.

DV AN AJSTST ANO V AN JSKI 
BLOK V RIBNICI
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ODPRTO PISMO 
Nogometnega kluba „Rudor"

Vpi a vrti odbor telovadno-vzgoj- po nadeni mnenju to ne more biti
nega društva »Partizan« Kočevje, še profesionalizem!___
je sprejel te dni kaj svojevrsten Kako naj torej TVD "Partizan« 
•sklep, člani nogometnega kluba Kočevje pričakuje dotok rudarske 

Rudar« iz Kočevja namreč ne mladine, če gre glas, da le-ta m 
morejo biti več člani ostalih sek- zaželena v klubskih prostorih 
clj pri TVD »Partizan«, ker jih .Partizana v Kočevju, da za njo ni" 
baje vežejo v članstvu pri NK prostora na stadionu in ne sme bi- 
» Rudar« materialne koristi. S to ti ob manifestacijah pod njegovim 
jalovo utemeljitvijo so dejansko praporom ? Tudi to ni prav! 
zavrti pot do zbližan ja, ki so si Kakšni so torej principi športa? 
ga vsi pravi športniki v Kočevju Naj nam tovariši to .povedo in, 
pa tudi športna publika želeli. prosimo, ne z amen jo.

Svoječasni občni zbor NK »Ru- Pa še o prestopanju, če že drži, 
dar« je bolj kct kdaj koli prej, da sta si upravi obeh društev ob- 
razpravljal o sodelovanju s TVD ljubih, da ne bosta prevzemal 
■Partizan«, izhajajoč iz staUšča, druga drugi igralcev, to ne more 

da je v telesno-vzgojnih in šport- 'trajati večno in končno ne gre v 
nih organizacijah v Kočevju škodo kočevskega športa, ocma- 
vključeno vse premalo delavske njali smo ponudbe posamem 
mladine, zlasti pa mladine iz športnikov za prestop v n e

štvo eno leto, vendar je bilo to 
spričo razmer in pa toplih želja po
sameznikov nemogoče.

Zaupamo še UO TVD »Parti
zan«, da izraža še velik del tako 

- njihovih nogometašev, kakor tudi
Stanku pogovorimo o sode ova- čl;mov astalih njihovlh športnih 
nju, vključevanju mladine, izko- sekdj že,jo prtotoplti v naš Uub
nščanju športnih napra •> jn formirati ostale športne sekcije, 
motivacijo, da ni Pp*- . kar pa zaradi pomanjkanja finanč-
'nekUprLstaUmt^-a^ko bo tudi nih sredstev in nesmotrnosti odkla-

;ZcipTSrtaevlL^lt*č^?u- "’upravičeno smo torej mnenja, da 
goslaviji. Vsiljuje se nam mne- dobršenJ^. članstva nc octobrava 
nie da ie ta iziavi kai nešrvmt- ln ne P°dPlra obsoječe športne in

22Ali ni NK /Rudar« ,paav -tako (]Q takih pojavov ne prišlo, 
kot ostale organizacije, ki vklju- čemu graditi nove športne objek- 
čujejo članstvo SZDL, množična «m trošiti sredstva, ko pa do
or,ganizacija, enaka pred javnost- mnevamo, da zadoščajo obstoječi 
jo, s podobnimi pravicami in dolž- ^ VSP| da »patrizan« Kočevje ne 
nostmi kot TVT> »Partizan« v more drugačnega mnenja, da 
Kočevju in torej v svojem bistvu z na^ ln žeU da bl bm

Rudnika, kateri so posvečali do
slej kaj malo skrbi.

. žal pa TVD »Partizan« v Ko
čevju ni sprejel povabila NK 
»Rudar«, da se na skupnem se-

sociaiitična organizacija ? ti objekti čimbolj frekventirani po
Ali športna društva širom po mladini in ostalih članih športnih 

Jugoslaviji niso organizacije, ki pa tudi množičnih organizacij. Po- 
adružujejo in vzgajajo mladino v doben cilj, kot ga ima TVD »Par- 
sodalističnem duhu? tizan« v Kočevju, ima tudi NK

Mar je te vrste vzgoja rezervi- »Rudar«, člana narediti tudi po 
rana le za TVD »Partizan« v Ko- svoji notranjosti za človeka nove 
čevju ? socialistične družbe.

Ali je morda že storjen greh, Zakaj torej sestanek ne bi bil 
ali pa celo napad na TVD »Par- mogoč?
tizan«, če član njihovega dru- s tem javnim pismom želimo vse 
štva prestopi v NK »Rudar«, pač činitelje, UO TVD »Partizan« Ko- 
tzato, ker le-ta tekmuje v prvem čevje, članstvo obeh v Kočevju ob- 
in ne v drugem razredu NPL, ali stoječih športnih oziroma telesno- 
pa morda celo zato, ker imajo vzgojnih društev in javnost, otove- 
nastopajoči člani NK »Rudar« stiti o stanju, ki v Kočevju ni za- 
iepše drese ali pa trenerke? vidljivo in prosimo, da se v korist 

Prepustimo vendar te malen- športne in telesno-vzgojne dejav- 
kosti posameznim igralcem, ker nosti to stanje popravi.

Upravni odbor' NK »Rudar« 
Kočevje

ŠOFERSKI TEČAJ
AMD Kočevje je decembra la

ni organiziralo šcferski tečaj za 
voznike amaterje. Tečaj poteka v 
redu. Predavanja so v prostorih 
višje gimnazije dvakrat tedensko. 
S teoretičnim dedom predavanj bo
do kmalu zaključili. Vršijo se pri
prave za pouk v praktični vožnji.

LETNI OBČNI ZBOR »PARTIZANA« SODRAŽICA

VZGOJITI NOV KADER VODNIKOV
Prvi pogoj za vsestrans ki napredek sodraškega »Partizana«

Pritegniti mladino, kmečko in di podjetja so za njegovo delo po- ste »Partizana« z novimi telovud- 
delavško, ter usposobiti vodniški kazada premalo razumevanja. d in ostalimi športniki. Umesten je

Gospodarska komisija pri AMD kader, je bila najvažnejša miselna »Partizan« je gojil podeg telo- bil predlog, naj bi prišel v šolo v
bo skušala zagotoviti nemoten po- nedeljskem občnem zboru »Parti- vadbe tudi druge vrste športov, ta- Sodražici učitelj za flzkulturo, ie 
uk v praktični vožnji s tem, da bo zana« Sodražica. Predsednik dru- ko namizni tenis in odbojko ter bi lahko veliko pomagal pri vzgo- 
nabavila ali si izposodila zadostno štva tov. Vinko Drobnič je v svo- priredil kolesarsko tekmovanje. Tu- ji novih vaditeljskih kadrov in de- 
števido motornih vozil. Poskrbela jem poročilu, ko je govoril o dose- di zimskemu športu je posvetil lu nasploh. «
bo tudi za dober nastavniški ka- danjem delu ter težavah in po- precej pozornosti. Društvo razpola- jja zboru go govorili tudi o pro-
der, ki bo delal s tečajniki prak- manjkljivostih, omenil tudi to, da ga s tremi skakalnicami, ki pa le- siavi 50-detnice ustanovitve prvega 
tične vožnje in jim nudil osnovno so množične organizacije nudile tos zaradi slabih snežnih razmer telovadnega društva v Sodražici. 
znanje iz upravljanja motornih premalo podpore »Partizanu«. Tu- precej samevajo. Poslal je svoje proslava bo drugo leto. Kako in v
vozil.

Partizanovi nogometaši vadijo
irtno-

Naš obveščevalec

člane — mladince v Riibnico na kakšnem obsegu bo ta proslava, be 
teikmovanje za prvenstvo Dolenjske določil upravni odbor društva, 
v skokih Med mladinci je dosegel Predstavnik Okrajne zveze »Par-

vadcev. Vedel sem, da ob 19. uri nekaj fantov fizično slabših, to pa stivalu tel(33np kuature v Ljublja. drughm
otroci osnovne šole nimajo telovad- še ne pomeni, da niso sposobni za . . častno zastarali svole dru- . ’ ^ „ in drugimi .
be. Radoveden sem bil, kaj se v te- tekmovanje. Pravilna vadba jih bo „ n ‘ tesno sodelovanje. Ko bomo to do-
lovadnici dogaja in kdo vadi. v vsakem pogledu utrdila. Že v segli, bo zagotovljen tudi uspeh u»

V telovadnici je trener vadil no- preteklem leto so igrali tehnično do- Sivolasi veteran telovadnega napredek društva. Tudi ljudska
ecmetaše za spomladanske nasto- vršeno; le malo več borbenosti bo društva in Sokola v Sodražici tov. oblast ima interes, da se mladina 
pe. Presenetil me je način tremin- treba, ker je nogomet pač moška Oberstar je lepo povedal v kakš- vzgaja v pravem socialističnem 
ga Vsak posameznik uri gibčnost igra; in uspeh bo zagotovljen! n|h težkih pogojih so delali Sport- okolju, to je »Partizanu« in bo za- 
telesa na orodju in na tleh. Pre- žal je treba ugotoviti, da so ne- niki takrat in kakšne možnosti za to prizadevanje društva podprla, 
skočiti mora n. pr. telovadno mizo, kateri nogometaši, ki jih je vzgo razvoj športa imamo danes. Kljub ce naredimo zaključek iz vsebi- 
istočasno pa mu prileti žoga pod jll matični klub, pokazali temu hr- vsemu pa je bilo takrat veliko za- ne ra£qprave| izgotovimo, da so bili 
noge in jo mora na mestu zausta- bet in odšli drugam. Za takimi no- nimanje med mladimi ljudmi za te- vsem težavam doseženi lepi
viti. Take vaje izvajajo tudi s prsi, gometaši nam ni žal, ker tudi no- lovadbo. uspehi. Tudi upravni odbor dru-
glavo in na razne druge načine, ki vemu klubu ne bodo koristili, ka- Ko bo regulirana Bistrica v So- štva je v minulem letu storil vse,
jih ni moč vseh cpisati, ne da bi kor je to že pokazala preteklost, dražiti, verjetno bo to še letos, bo kar je bilo v njegovi moči, za na
se pri tem človek zmotil. Klufb, sestavljen iz takih igralcev, začelo društvo z ureditvijo šport- predefk društva.

Trener in igralci so se z vadlbo le vedno na tehtnici.« nega igrišča. Novo igrišče bo veli- j\ja kraju so izvolili nov upravni
pošteno oznojili, čudil sem se čla- Nogometno moštvo »Partizan«, koga pomena za nadaljnji napre- ^ nalomi odbor društva. V uprav
nem in mladincem, s kakšno lah- ki bo nastopalo spomladi, bodo za- dek in gojitev nekaterih novih vrst ^ o^hoj. 30 bili izvoljeni naslednji: 
koto prenašajo naporne vaje. stopali tovariši, ki sedaj redno in športov (nogomet itd.). Danica Levstek, Olga Lenac, Ivan

Lepo je bilo gledati nasmejane disciplinirano obiskujejo treninge. Kat prvi pogoj za vsestranski Cuderman, Evgen Ivanc, Ivan Pe- 
tibrazp ki so knr žareli od vesella Te&a se zavedajo tovariši, ki napredek društva pa je ta, da bo trič, Danilo Peteh, Franc Češarek, 
da lini ere trening tako leno od se Ueninga ne udele*ujejo! .potrelbno vzgojiti nov kader vodni- Vinko Drobnič, Jože Bernik, Gvi-
rok ali ”bolie rečeno od nae. Na noftometnsm stadionu »Par- kov. To je ena izmed bolečih točk do Čarman, Pavla Vesel, Anica Mi-

’ tizan« pridno dela tov. Bubrih in društva. Vodstvo društva tudi do- klavčič, Peter Stupica, Peter Vesel
Poglavje zase je izredno zam- dokončno dblikuje pomožno igrišče, sedaj ni zanemarjalo tega vpraša- ln Ivan Francelj. Za člšne nadzor-

manje mladincev in članov z&v_ - ki dobiva vse lepšo obliko. Skrbi nja> vendar niso bili doseženi za- nega odbora pa so bili Izvaljeni:
bo. Ko sem vprašal trenerja, c*1-* tudi za rekvizite, da so v dobrem dovoljivi rezultati. Hkrati z vzgojo Slavko Kovačič. Lojze Lanart ie 
tako zanimanje za vaubo, m «je - stanju in nogomeitašem vedno na vodnikov pa bo treba povečati vr- Janez Lesar. -žem
govoril: »Bistvo vadbe je v tem, razpolago.
zainteresirati telovadce, da, jih Nogomet je lep ln privlačen
stvar zanima. To pa ml je v polni špolt] zato naj mladina množi nje-
meri uspelo, ker jim pokažem pri goye vrste, da bo imelo Kočevje
vsaki vadbeni uri kaj novega.« dovolj dobrih nogometašev A. J.

»Kakšno je vaše mnenje, tov. Pred kratkim se je sestal novo- d oče delo in naloge zadal vrsto na-
trener, glede spomladanskih nasto- v |>onedeljek in četrtek ob 19. izvoljeni odbor Strelske družine Ko- log, predvsem poživitev im vklju-
pov nogometašev .Partizana’ v pr- uri je trening odbojke za ženske čevje mesto ter izmed svoje srede čevanje novih članov iz vrst mia-
venstvenem tekmovanju?« sem v osnovni šoli. — A. J. izbral funkcionarje, ki bodo v letu dine.

1958 vodili Strelsko družino Ko- Obenem obveščamo vse člane in 
- . - , _ - .. čevje mesto. ostale ljubitelje strelskega športa,Zbor Ljudske tehnike Dobrepolje Za predsedmka je bil tovoljen da so redne strelske vaje v stretja-

Minulo nedeljo so se zbrali člani Lo o delu društva LT je podal pred- Anton Hočevar, za blagajnika Vik- J°_ak ratek°od 17 ^ 19
na občnem zboru društva Ljudske sednik Franc Babič ter prikazal tor Kužnik, za tehničnega sekretar- urp ^ člane ^
tehnike Videm-Dobrepolje. Poroči- uspehe in težkoče, ki jih je imelo > Ivan Anko, za orožarja Vlado M ^ ^ 17 d 19 ,n wn»i-

društvo. . Planinc, za propagando Andrej Pir- v^o odi? do la
Uspehi so bili najbolj vidni pri nat, za člana odbora Jože Zupančič. ^ sreao 00 1,1 ao 19

sekciji Avto-moto, saj je zaxinji te-

Nov odbor strelske družine

V nadzorni odbor so bili izvotje- Vaje so na zimškem strelišču

KOLEDAR
Sobota, 22. februarja Marjeta 
Nedelja, 23. februarja — Marta 
Ponedeljek, 24. febr. — Matija 
Torek, 25. februarja — Saša 
Sreda. 26. februarja — Andrej 
Četrtek, 27. februarja — Gabrijel 
Petek, 28. februarja — Roman

SPOMINSKI DNEVI

DOLENJA VAS

11 ~ ostale sekcije so bile delavne, ven-
-------------------------------- dar zaradi pomanjkanja strckov-
star 23 let in Kramar Angela, de- nega kadra v teh sekcijah nj bil 

Poročila sta se: Henigman laivka iz Klinje vasi 11, stara 22 dosežen zaželeni uspeh.
Franc, delavec iz Rakitnice 22, let, Bokan Štefan, delavec iz Ma- V diskusiji so prikazali težkoče
star 34 let in Kaplan Karolina, de- hovnika 29, star 28 let in Ropoša in probleme, ki jih ima društvo,
lavka iz Rakitnice 11, stara 22 let. Margareta, delavka Iz Mahovnika Predvsem so problem nekateri čla-

29, stara 24 let. ni, ki jim je društvo potrebno le
KOČEVSKA REKA - - -

Zgonc
Novo izvoljeni odbor si je za bo- skame.

£2« jntek in dnbla twl£a
Do takrat bo nazaj

.............. JSTiss. *
22 fphmarip let 131 MesUndek A116' delavka iz Mrak Ivana, gospodinja iz Kočev- pomagali in dobljeno znanje pre- (< , ... ,__. . .__.
nL ® 3 spomin amo ob- Kočevske Reke 40, stara 30 let. ja, Roška c. 31 — dečka Jožeta, našah na ostale člane. Nekateri , >>No- ^ t*° ^ do ltalcratietnice smrti enega najbolj naidar- 

jenih partizanskih pesnikov Draga 
Desrovnika-Kajuhii, ki je padel v 
lx>ju z Nemci 22. fetor. 1944 na 
štajerskem. Spomin na pesnika 
Kajuha bo ostal vedno živ.

Cimprič Marija, gospodinja iz Slo- člani dolgujejo društvu za praktič-
KOČEVJE venske vasi 38 — dečka Franca in ne vožnje preko 120.000 din. Raz-

Poročili so se: Marušič Marcel, Faflek Jožefa, gospodinja iz Ko- praivljali so 'tudi o tem, kako rešiti
kurjač iz Kočevja, Trata 45, star prlvnika 19 — deklico Vido. problem glede potrebnih prosto-
23 let in Zalar Marija, delavka iz Umrl je Pirih Andrej, osebni rov, ki hi jdh društvo nujno potre- lin' dožek?« 

27. februarja leta 1738 se le ro- Koblarjev 2- stara 21 let’ Baričevič upokojenec iz Kočevja, Podgorška bovalo za avtomobil in ostali ma- * m 
dil v Zagorici pri‘Bledu slnveruriH U‘ka' delavec 12 Kltnje vasl n- 7- atar 77 let'

bom že nazaj!«

Ima vzrok
»Zakaj si se dal ostriči na ba-

Zagorici pri Bledu slovenski 
šolnik, jezikoslovec in narodni 
prosvetitelj Blaž Kumerdej. Mno
go zaslug si je pridobil kot orga
nizator šolstva na Kranjskem in 
kot prevajalec učnih knjig.

»Eh, saj veS, tetka, da nimam
, . . , , . , _ nikoli miru pred očetom, ki meterial, ki se nahaja vsepovsod Go- & za laae!<.

varilU so tudi o tem, kako naj re-

OBJAVE

GIBANJE 
PREBIVALSTVA 

RIBNICA
Poročili so se: Kramer Jože, trg.

jap. barvni film »Vrata pekla«, 
28. febr. do 2. marca ameriški 
'barvni film »Divja leta«, 

poslovodja iz Mirne peči 15 in tie LOŠKI POTOK: 22. in 23. febr. 
Ana. fin. knjlgovodkinja iz Goriče jugosl. film »Bila sem močnej-
vasi 68, Oberstar Jože, kmet iz §a«, 1. in 2. marca amer. film
Jurjeviče 56, star 25 let in Lesar »Pikova dama«.
Karolina, delavka iz Jurjeviče 8, PREDGRAD: 22. in 23. febr. ame- 
8tara 19 let, Levstek Anton .tesar riški barvni film »Pekel pod nič-

šijo vprašanje mehanične delavni-
--------------- ce, ki je nujno potrebna, saj ni

niti eme take delavnice na celem 
KINO 1. marca ob istem času pa Ima občine Tudi KZ Videm,

JADRAN, Kočevje: od 21. do 23. dežurno službo trgovina »Oskrba«, ”a kate"?JeJe °b“3k3! ^
febr. amer. barvni cinem. film Ulica Jožeta Šeška, Kočevje. h' m" 'W,“U,Q
»Vera Kruz«, 26. in 27. febr.

Zakaj Ima vlak zamudo ?
»Kaj menite, zakaj ima kočev

ski vlak zadnje čase stalno za
mudo?«

»Zakaj neki, menda zato, da ne 
hi delavci in uslužbenci, M. se vxxaijo 
na delo, prehitro prišli v službo.«

Previdnost
»Hej, prijatelj, zakaj nočeš spre

jeti službe grobarja?«
»Zato, ker star pregovor prave: 

kdor drugemu jamo koplje, sam 
vanjo pade!«

Napak razumel
»Ali hi lahko govoril s tovarišem 

direktorjem?«
»Nikakor ne, je zaseden.«
,»Vraga, kdo pa sedi na njem?«

ZAHVALA
Ob težki In tragični izgubi na

šega sinčka

VENČKA KATERN 
se vsem, ki so ga obiskali, spre-

DOBREPOLJE: 22. in 23. febr. 
franc, barvni film »Ali Baba in 
40 razbojnikov«, 27. febr. fran-

iz Bukovice 5, star 25 let in Mer
har Julijana, kmetovalka iz Dole
nje vasi 1, stara 21 let.

Rodili sta: Bambič Marija, go
spodinja iz Goriče vasi 23 — dečka 
Andreja in Miklič Minika, delavka
“ HrLbJ!1Ce l8 — dočka Jožefa. ------------ a c™

sta- Tomšič Janez, pre- DOM POČITKA, Ponikve: 28. II. 
iz it kar iz Nemške vasi 26, star franc, film »Srce«.

84 let in Ilc Franc, kmet iz Gore- KOČEVSKA REKA: 22. in 23. II. 
nje vasi 22, star 79 let. franc, film »Oven s petimi no-

gami«, 1. in 2. marca italljan- 
DOBREPOLJE aki film »Slovo na postaji«.

V Idriji je umrla Zupančič Ana, OSILNICA: 23. febr. amer. film 
roj. Okoren, gospodinja lz Zagori- »Maščevalec iz Dalasa«, 2. HI.

mili na zadnji poti ter mu dar o-
1.., 1. m 2. m«, angl. čim -
.»TH M '’■Sak' Pmebro mhvalo mo dolini

bi mu dodelila potrebne prostore 
za avto in mehanično delavnico, ni 
pokazala razumevanja za potrebe 
društva, ker je te prostore dala v 
uporabo zasebniku.

Na koncu občnega zbora je bil 
izvoljen 7-člamskl upravni odbor, ki 
mu želimo v bodočem delu veliko 
uspehov. -Jže

OBVESTILO
Obveščamo vse člane ln ljubite- 

„ , lje avto-moto šrarta, da bo redna
podjetju »Avto« Kočevje za izre- letna 8kupš*ina AMD Ribnica v

„„ ™_v« z,, im,-.™ čen° Z / -!n venec. Zahvaljuj.^ nedeljo> 23. februarja 1958, ob 9.

MtMttaSSS:
In nas tolažili ob tej veliki nesreči. ——————————

Žalujoči: Vida in Peter Ka
tera, starši ter bratca Pe

terček in Zlatko
NAJDENO

ce 20. stara 84 let.

VELIKE LAŠČE
Poiočlli so se: Polzelnik Ivan, 

kmetovalec iz Velike Slevice 21,

film »Ljubezen na 'bojišču«, 1. 
in 2. marca ital. film »Tisti iz 
sanj«.

star 31 let in Bavdek Marija, kme- SODRAŽICA: 22. in 23. febr.

ital. film »Fant za vse«.
RIBNICA: 22. in 23. febr. amer. jem, rudarski godbi, govornikom in

ZAHVALA 
Vsem darovalcem cvetja, rudar-

Na Roški cesti pri Lampetovi 
hiši na Rudniku je učenka T. raz
reda osnovne Seče Kočevje našla 
zlat prstan. Prstan se dobi /upra
vi lisita.

vsem, ki so sočustvovali z menoj IZDAJA IN TISKA CZP »KOCEV-

tovalka iz Ulake, stara 31 let, Gre
benc Vincencij, kmetovalec iz Ma
lih Lašč 12, star 30 let in Turšič 
Josipina, kmetovalka iz Rrilesij 3, 
stara 27 let.

Umrla sta: Rotar Janez, kmeto
valec lz Dvorske vasi 23, star 74 
let in Marolt Feliks, delavec iz 
Dolščakov 4, star 36 let.

amer. baivnj film »šejn«, 1. in 
2. marca amer. film »Tajinstve- 
no močvirje«.

DEŽURNE TRGOVINE
Dežurno službo imajo: v soboto 

22. febr. od 8. do 12. ure in od 
14. do 18. ure trgovina Hrana«,

ob prerani smrti mojega očeta

JOŽETA CENCIČA 
se iskreno zahvaljujem.

Cencič Jože z družino 
in ostalo sorodstvo

Kočevje, Kolodvorska ul. V soboto upravi »Novic«.

SKI TISK« V KOČEVJU. URE
JUJE UREDNIŠKI ODBOR. — 
UREDNIŠTVO IN UPRAVA V 
KOČEVJU, LJUBLJANSKA CE
STA 14a. TELEFON 3-89. NA
ROČNINA JE 400 DIN, POLLET-

____________ __ NA 200 DIN IN JE PLAČLJIVA
V NAPREJ. ZA INOZEMSTVO 

SLUŽBO DOBI 800 DIN. TEK. RAČUN 617-T-265.
V službo sprejmem takoj gospo- POŠTNINA PLAČANA V GOTO- 

dinjsko pomočnico. Vprašati v VINI. ROKOPISI SE NE VRA
ČAJO

RAZPIS
RAZPISNA KOMISIJA OBČINSKEGA LJUDSKEGA 

ODBORA SODRAŽICA 
razpisuje

na podlagi čl. 36 Zakona o javnih uslužbencih (Uradni list 
FLRJ, št. 53/57) naslednja delovna mesta za:

REFERENTA ZA ŠOLSTVO, PROSVETO IN 
KULTURO
POGOJI: srednja strokovna izobrazba
REFERENTA ZA ZDRAVSTVO, SPLOŠNO VAR
STVO IN INVALIDSKO VARSTVO 
POGOJI: srednja strokovna izobrazba 
REFERENTA ZA GRADBENE, KOMUNALNE IN 
STANOVANJSKE ZADEVE 
POGOJI: srednja strokovna izobrazba 
REFERENTA ZA IMOVINSKO PRAVNE ZADEVE 
POGOJI: srednja strokovna izobrazba 
VETERINARJA
POGOJI: veterinarska fakulteta z nekaj let prakse 
DAVČNEGA IZTERJEVALCA 
POGOJI: nižja strokovna izobrazba 
ŠOFERJA-MEHANIKA 
z nekaj let prakse
Osnovne in položajne plače po Zakonu o javnih usluž

bencih. — Pravilno kclkovane prošnje s potrebnimi prilo
gami in kratkim opisom dosedanjega službovanja vložite 
pri Občinskem ljudskem odboru Sodraž cn v Jodražici. Na
stop službe takoj ali po dogovoru.
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Nevi OBČINSKI VODITELJI

IGNAC STARC

Tokrat vam predstavljamo tov. 
Ignaca Starca, predsednika zbo- 
m proizvajalcev pri ObLO Rlb- 
■kia. Tov. Nace, kakor ga ime- 
■ji-jo domačini In prijatelji, se 
je rodil 23. januarja 1903 kot sin 
lanečkih staršev v Goriči vasi. Ko 
jr bil star 13 let, se je šel v Ve
lka Lašče učiti mizarske obrti. 
Po izučltvi se je najprej zaposlil 
v Stmlšču pri Ptuju, potem pa v 
Celju — skupaj devet let. V sin- 
dBuiino organizacijo se je vklju- 
C te leta 1919 in v njej aktivno 
sodeloval. Kot aktiven odbornik 
je sodeloval tudi v DPD »Svobo
da« v Celju.

Leta 1929 se je vrnil v domači 
kraj v Hrovačo in začel s samo
stojno mizarsko obrtjo. Med zad
ajo vojno je kmalu začel sodelo
vati v osvobodilnem gibanju. V 
njegovi hiši so bili večkrat se
stanki aktivistov OF. Tov. Starc 
Jb sodeloval v terenskem odboru 
vae do 16. marca 1944, ko Je od
šel v rajonski odbor, od tu v Je
ani istega leta pa v brigado. 
Septembra 1945. leta je bil de
mobiliziran, Najprej je bil član 
■LO Goriča vas, potem KLO 
Ribnica, kasneje pa odbornik 
CbLO Ribnica, množičnih in 
dmtbenlh organizacij, v Okrajni 
■butni zbornici itd.

Tov, Ignac Starc uživa pri vo
livcih velik ugled, zato je razum- 
RHo, da so ga predlagali in Iz
ve*! za odbornika ObLO, na pr
vi seji ObLO pa izvolili za pred
sednika zbora proizvajalcev pri 
•Minskem ljudskem odboru Rib
nica. želimo mu, da bi posle pred- 
ee*Ota zbora proizvajalcev 
nspešnu opravljal.

Iz naših krajev DOMAČE KULTURNE VESTI

134-letnica rojstva Petra Kozlerja
nam pišejo

Izobraževanje v Strugah
Kakor drugod imajo sedaj v 

zimskem času tudi v tSrugah raz
ne tečaje. Pred kratkim je bdi do-

50 LET GASILSTVA V ŠALKI 
VASI

j Prostovoljno gasilsko društvo
skl tečaj, za katerega je ined go- vas bo letos slavilo 50-letni-
spodinjami veliko zanimanja. Tu- co ot^toja v ta namen so imeno- 

s prostori ne bodo težave, saj vay posebni pripravljalni odbor za
končan tečaj za žensko vaško mla- so šolsko kuhinjo nanovo opremili organizacijo te pomembne obletni- 
<Hno, iki ga je organiziral Občinski s potrebnim inventarjem

Povedati maramo, da so to uspe
li kljub nekaterim nevoljnežem, ki 
jim je napredek Strug trn v peti.

-me

ce. Proslava bo v mesecu juliju, 
združena z razvitjem novega dru
štvenega prapora. Gasilci v šalita 
vasi se na proslavo že sedaj pri
pravljajo.

odbor Rdečega križa Dobrepolje.
Kvalitetna predavanja, na katerih 
so .predavali strokovnjaki, med 
njimi tudi zdravnik dr. J. Roša te 
Ljubljane, so trajala nepretrgoma 
12 dni. Od 15 tečajnic je 12 uspeš
no končalo tečaj in prejelo tudi po
trdila.

Od novembra redno deluje v 
•Strugah tudi kmetijsko gospodar
ska šola, ki jo obiskuje 12 mladin- daje pojasnilo k članku »Motoristi tekmovanja ne bo udeležil. Dobil

K članku „Motoristi Ribnice"
športna komisija AMD Kočevje okvari motorja pa je izjavil, da se

cev in mladink. Poleg domačih uči
teljev poučujejo na šoli tudi kme
tijski strokovnjaki te Ribnice in 
Kočevja. V okviru te šole bodo or
ganizirali tudi gospodkujsko-kuhar-

Rlbnice«. Za motonkjoring na Rin- 
ži ni društvo prejelo od AMD Rib
nice nobene prijave tekmovalcev.

je ponudbo od Poldeta Strlcta, da 
mu -le-ta posodi društvene tekmo
valne gume. Kar se pa tiče obve-

16. februarja je minilo 134 let, 
odkar se je rodil v Kočah pri Ko
čevski Reki politik, pravnik in 
zemljepisec Peter Kozler. V Padovi 
je študiral logiko, v Pavl ji fiziko, 
na Dunaju pa je končal pravoslav
je. V Ljubljani je z brati in sestro 
kupil Cekinov grad, osnoval In vo
dil je pivovarno; to je bila največ
ja pivovarna na Kranjskem, že kot 
gimnazijec je prišel v krog Janeza 
Kersnika, na Dunaju je občeval z 
Miklošičem. Leta 1848 je bil od
bornik dunajske »Slovenije« in 
član Slovenskega društva v Ljub
ljani. Priobčil je več spisov iz geo
grafsko-statističnega področja o 
Slovencih. Najpomembnejše njego
vo delo pa je prvi zemljevid slo
venskega ozemlja, To delo je začel 
pripravljati leta 1849; toda ko je 
bil zemljevid leta 1853 natisnjen, 
ga je policija zaplenila. Zemljevid

je smel priti v javnost šele teta 
1861. Kozlerjev »Zemljevid sloven
skih dežel« je imel za slovenski na
rod veliko politično, kulturno in 
znanstveno vrednost. Zato Kozlerja 
lahko upravičeno štejemo za našega 
velikega rojaka.

Peter Kozler

Še ena pritožba na račun dimnikarjev
Clan sem komisije, določene s 

strani gasilcev v Loškem potoku, 
Id redno vrši letne preglede dimni
kov in drugih kurilnih naprav. Ob 
tej priliki sem vprašal več goapo-

Prorisednik ribniškega društva Ja- stila, da bo na tej prireditvi lahko 
nez Petek je sicer treniral, po nastopal tudi turistični razred mo

torjev, pripominjamo, da je šport
na komisija v sporazumu z direk
torjem dirk Ludvikom Bastarjem 
in sodniki sprejela ta sklep tik 

pa je gotov.« In še mnogo takih in pred pričetkom dirk in zato o tem

O koncertu rudniške godbe in poslušalcih

podobnih pritožb smo slišali čez 
prejšnjega dimnikarskega pomoč
nika. Komisija je zbrala pritožbe 
in jih .predložila občin, ta je pod-

dinj, kako so zadovoljne z dimni- -vzela potrebne mere.
karjern in njegovim delom. Gospo
dinje so mi takole odgovarjale: 
»Tak dimnikar, če pride še kdaj 
ometat saje ali pa en. Samo vrat
ca pri dimniku nam je pokvaril.« 
Druga spet: »Kaj bi s takim dim
nikarjem, samo v dimnik pogleda,

sklepu ni bilo mogoče obvestiti 
tekmovalcev AMD Ribnice.

Odbor AMD Kočevje

KADI PREBIRAJO »NOVICE«
Vojaki Zabukovec Jože iz Ribni

ce, Perko Anton iz Dobrepolja, Je- 
rebičnlk Zlatko lz Kočevja in škra-

Dobill smo novega dimnikarske
ga pomočnika Avgusta Goloba. Le
ta opravlja svoje delo marljivo in . _ . „, ,
dobro. Ker delo dobro opravi, se Franc, ki shrtijo v°ia£ki rok v

Pančevu, V. p. 5000, pišejo, da prav 
radi prebirajo »Novice«. Lepe po
zdrave pošiljajo svojim domačim ter 
prijateljem in seveda tudi dekle
tom.

NAJSTAREJSI VAŠČAN KOM- 
POLJA

Jernej Marolt je zagledal luč 
sveta dne 18. avgusta 1867 v Pu
stem hribu prj Laščah. Izhaja iz 
srednje kmečke družine. Leta 1890 
se je priženil v vas Kompolje št. 
56, na domačijo pri »Stefanovih«,

zamudi verjetno dalj časa kot 
prejšnji pomočnik, ki je opravljal 
delo zelo malomarno.

V eni od zadnjih številk »Novic« 
smo brali članek z naslovom »Z 
Gore se pritožujejo«. Tam med 
drugim beremo, da je na Goro pri
šel za pomočnikom mojster in ga 
zmerjal. Mislim, da ni pravilno, da 
zmerja mojster pomočnika zato, 
ker ta dobro opravlja svojo služ
bo. Prav bi bilo, da bi mojster ho
dil za prejšnjimi pomočniki in jih

V petek, 14. februarja, je bil v 
Kočevju koncert rudniške godbe 
na pihala in zabavnega orkestra. 
Zelo me je prizadelo, ko sem videla 
nezanimanje nekaterih poslušalcev.

Sedela sem bolj zadaj. Obisk res 
ni bil najboljši, kar je precej ža
lostno za Kočevje, ki Ima dosti pre
bivalcev. Mislila sem pa, da so ti
sti, ki so bili v dvorani, prišli z 
zanimanjem na koncert. Toda zmo
tila sem se. Okrog mene je bilo v 
prvem delu koncerta kot v panju. 
Videla sem, da so nekateri ljudje 
prišli razpravljat na koncert svoje 
osebne zadeve.

Ko se je začel drugi del kon-

&e&tunek UO-tih Letih
Pripetilo se je že, da se po toliko 

in toliko letih sestanejo diploman
ti, še pogosteje se sestanejo matu
ranti, a da -bi se sestati učenci ne
kega razreda osnovne šole, to pa se 
mi zdi, da se še ni zgodilo.

Tak sestanek je bil 1. febr. v So
dražici. Tu so se sestali učenci 1.

_____ ____  __ __ _ e razreda osnovne šole, ki so začeli
še danes In se loti marsikaterega spodinje sl žele, da bi Golob ostal obiskovati šolo septembra 1916. le-
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ln je imel s svojo pokojno družico zmerjal, ker so opravljali dimni-
Frančiško 11 otrok, od katerih ži
vita samo še dva: Danijela in Ju
lij.

kansko službo skrajno malomarno 
in površno. Tov. Golob je med Po
točami zelo priljubljen in tudi d/rug-

Pridno dela na svojem posestvu Je> kjer opravlja svojo šlužbo. Go-

dela, posebno cepljenja drv. Pri 
svoji visoki starosti je še čil, zdrav 
ln krepak.

Vaščani Kompolj mu želimo še 
mnogo let zdravja in moči!

še naprej naš dimnikar. J ta s svojimi še živečimi učitelji. Nih-

Pustna nedelja v Koprivniku

Potegavščina ali kaj?
Občinska gasilska zveza v Rib- «u prispelo dobre volje na kraj,

niči je sklicala svoj redni občni 
zbor v nedeljo, dne 16. februarja 
1958, ob 14. uri v Ribnici v ob-

kjer naj bi bil občni Zbor, smo zve
deli po neki tovarišici, ki je bila 
slučajno navzoča, da smo občni

Fo dobro uspelih volitvah v od- Slavko Nemanič. Pa tudi mlada činski sejni dvorani. Poleg delega- zbor zamudili, češ da se je vršil
Kor SZDL za območje Koprivnik je Igralka Marica žunič je dobro te- 'tov prostovoljnih gasilskih društev 
mladina priredila pustno zabavo s vedla svojo nalogo. Ce se bo izpo- ^ območja ribniške občine so bile 
pestrim sporedom. Gledalci so bili poln jev ala, bo lahko zaigrala tudi povabljene na zbor tudi sosedne 
»do navdušeni ob izvajanju spore
da, kar so dokazali z burnim odo
bravanjem pri posameznih točkah.
"Ral smo bili z nastopajočimi zelo 
zadovoljni, saj so mnogi pokazali 
dobro igralsko sposobnost. Poseb
no dobro nas Je zabaval inž. agr.

težje vloge. Na splošno so vsi po
kazali pripravljenost za sodelova
nje pri raznih prireditvah. Po pri
reditvi smo nadaljevali s pustno 
zabavo v gostilni.

I. M.

gasilske zveze, zastopniki ustanov 
in drugih organizacij.

Občinska gasilska zveza v Ko
čevju je tudi prejela pismeno va
bilo in osebno po sekretarju zveze 
ter se je vabilu odzvala. Ko pa je 
zastopstvo točno ob določenem ča-

- OSEMLETKA NA VIDMU
Ma Vidmu imajo sedaj osnovno 

Mo ln nižjo gimnazijo. Predvide
lo Je, da bo na Vidmu osemletka, 
v Ponikvah, Kompoljah in Strugah 
pa bodo šote, kot doslej, tudi za- 
■aprej delovale kot Stirtrabredne 
eeeovne šole.

MAVROHI SREDI ZIME
Jože Lavrič iz žlebiča je šel 

aadnjo nedeljo na lov v bližnji 
geod nad Žlebičem. Ko se je spre
hajal po gozdu, je nenadoma za
gledal tri lepe to zdrave mavrohe 
Tov. Lavrič je namreč tudi na
vdušen gobar, zato sd ga mavrahi 
te toliko bolj razveselili. Da r&- 
dtejo mavrohi v takem času — sre
di februarja — je pač -prava red- 
fenst, ki jo je preskrbela narava Za pustne dni je bilo veselo

dopoldne in da se je začel že ob 
9. uri. Začudeni smo vzeli sporo
čilo na znanje skupno z delegati 
prostovoljnih gasilskih društev v 
Rakitnici In Dolenje vasi ter za
stopnikom zdravstvenega doma v 
Ribnici in se nemalo užaljeni vr
nili domov.

Radi govorimo o medsebojni po
vezavi tn pomoči in zato se spričo 
te neljube potegavščine upraviče
no vprašamo, če se smemo v bo
doče še zanašati na svoje sosede?

Treba bo kreniti v drugo smer, 
kjer prav gotovo kaj podobnega ne 
bomo doživeli.

Ribniški gasilci naj povedo, če 
je storila njihova občinska gasilska 
zveza prav! F. P.

PISMO IZ POŽAREVCA
Služim vojaški rok v Požareveu, 

V. p. 6078-7. Čeprav sem daleč od 
domovine ln le redko slišim doma
čo besedo, nisem pozabil na doma
če kraje. Najboljša vez z ožjo do
movino so »Novice«, katere preje
mam z velikim veseljem. Tem po
tom najlepše pozdravljam svoje do
mače, prijatelje ln prijateljice ter 
fante-vojake te Kuželja, ki služijo 
vojaški rok v Zemuniku in Čakov
cu. — Vojak Branko Bauer.

če ni vedel, koliko nas bo, saj je od 
tega 42 let. In vendar. Zbralo se je 
kar lepo število bivših učencev to 
učenk — skoraj 30 — ter dva uči
telja tov. Faganeli Anton in tov. 
Lapajne Berta.

Bili so med nami inžinerji, šolska 
upravitelji, učiteljice, matere, žene 
in vdove, kmetje, delavci, oženjeni, 
samci in raznih poklicev. Več kot 
polovica se med nami ni več po
znala, saj se nekateri nismo videli 
že celih 40 let. In kaj se je med 
tem časom vse zgodilo! Pod starim 
Francem Jožefom smo se prvič 
zbrali v 1. razredu osnovne šole. In 
ta razred, priča velikih dogodkov, ki 
so nastali v — in po — I. svetovni 
vojni, razred, ki je jedel »potalence« 
in koruzni kruh, ki je nosil čeveljč
ke z lesenimi podplati, ta razred se 
je sedaj zopet zbral v nepričakova
no velikem številu to si postavil za 
svojega razrednika tov. Faganeli ja, 
ki miu je bil tudi takrat razrednik. 
Vsi, ki smo -bili na tem sestanku, 
smo se na mah počutili zopet otro
ke. In ml, stari otroci, smo zopet 
postali otročje razposajeni, pomla
jeni za celih 40 let...

Vse sošolce in sošolke je pozdra
vila tov. Tinka Lovšinova. Po po
novnem spoznavanju in predstavlja
nju, vsak je moral namreč poveda
ti svoje ime, kakšnega zakonskega 
stanu Je, koliko ima otrok ta druge 
podrobnosti, se je oglasil tov. šol
ski upravitelj Košorok Jože. V go-, 
voru se je spomnil tudi padlih to 
umrlih tovarišev in tovarišic teda
njega razreda, ki jih je okoli 20. 
Spomin na mrtve so počastili z eno
minutnim molkom.

V prijetnem razgovoru to veseli 
razposajeni pesmi je mineval večer. 
Udeleženci so ai želeli, da bi se po
gosteje sestajali. Tako smo skleni
ti, da bomo organizirati prihodnji se
stanek poleti v Travni gori.

Na kraju smo se vsi lepo zahva
liti organizatorjem sestanka, poseb
no tov. Tinki Lovšinovi in Francetu 
Zajcu. Fr.

centa, sem upala, da so se tisti 
;pazljivi« poslušalci že pomenili to 
da bodo sedaj pozorneje sledili Ha
st epu mladega zabavnega orkestra. 
Na žalost sem marala zopet poslu
šati dvojni koncert: enega spredaj 
na odru in enega zadaj »vnetih- 
poslušalcev. Mnogi pa 60 se prete
govali na stolih ln nehote kazali, 
da jim je dolgočasno. No, pa kljub 
temu so v drugem delu koncerta 
nekoliko bolj oživeli.

Zdi se mi, da so bili poslušalci 
krivični do godbenikov na pihala. 
Tisti, ki jim je bil orkester bolj 
všeč, so gotovo pozabili, da se je 
ravno Iz te godbe rodil mladi ea- 
bavni orkester. Člani godbe napi
hala so ga namreč s svojim zna
njem podprti.

Mene je nastop enih ln dingih 
zelo zadovoljil. Trud godbenikov, ki 
so sami delovni ljudje to opravlja
jo težko delo, je vsekakor pohvale 
vreden, žetim vsem še veliko uspe
hov in malo več priznanja, kot so 
ga bili deležni na zadnjem kon
certu.

UMRLA JE BABICA MARJETA 
PALČIČ

Marjeta Palčič je bila rojena 1. 
1873 na Blokah. Po poroki se je z 
možem Jožetom preselila v Ko
blarje pri Kočevju, kamor sta pri
šla leta 1903, torej v času, ko za
vednim Slovencem na Kočevskem 
ni bilo z rožicami postlano. Leta 
1914 se je Marjeta posvetila babi- 
štvu. Napravila je izpit pri prof. 
Valenti z odličnim uspehom. Mar
jeta je bila polna humorja. Pravila 
je, da je vlovlla pri Rinži preko 
1000 novorojenčkov, ki so bili vsi 
zdravi in polni življenja, ko jih je 
prinesla v naročje materam. Vedno 
je bila navdušena in delovna za 
slovensko stvar na Kočevskem. 
Med vojno so se kaj radi zatekal: 
k njej partizani, da so se pri ve
liki kmečki peči pogreti. Enkrat 
je bil slučaj, da so biti partizani 
pri zadnjih vratih, belogardisti pa 
na prednjih. Po vojni je nadalje
vala s svojim poklicem to prinesla 
še mnogo novorojenčkov.

Leta 1960, v starosti 77 let, je 
odšla v Ameriko k svojim otro
kom, kjer je nedavno uraria, stara 
84 let.

Debro babico In zavedno Slo
venko Marjeto Palčič bomo ohra
niti v trajnem spominu vsi, ki smo 
jo poznali.

UČITELJISCNIKI NA PRAH«!
Te dni (po semestralnih počit

nicah ) so na naše šole prišli ua 
prakso kandidati 5. letnika učite
ljišča v Ljiibljanl. Poučevali in 
hoepiitirati bodo do konca meseca 
februarja. Pridobiti sl bodo znanje 
poučevanja več razredov istočasno, 
kar je zlasti za mladega učitelja 
brez prakse sila težavno.

41. Vso pot domov je bil Blaž Židane 
volje. In kaj bi ne bil? V žepu je sti
skal toliko denarja, kot že ne pomni. 
Sonce je pripekalo ln v Blažu se je ogla
sila tako slina žeja, da je stopil v prvo 
krčmo, ki mu je prišla na pot.

široko se je razkoračil sredi Izbe to 
zavpil: »Hejo, Jera, vina gor!« Pri tem 
Je vrgel srebrnik po mizi, da je zažven- 
ketalo. Jera je brž postavila steklenico 
na mizo, saj je vedela, da bo danes do
ber dan, ko ima Blaž denar.

Mozol pa je medtem pobral tolar ln ga 
spustil v žep tako, da se je slišalo.

42. Voznik Urh, ki je sedel pri svoji 
žganji®, je brž primaknil stol. Ko po
vpraša Blaža, odkod mu spet d mar, ta 
možato: »To so ml plačati za rokovnja
ške glave.« Tujec, ki je stal pri točilni 
mizi, se je strahoma obrnil. Toda napol 
pijanemu Mozolju ita pogled ni dosti po
vedal. Kmetje, ki so prihajali v gostil
no, so se gnetli okoli Moaolove mize, kjer 
se je polivalo vino.

V tem so se odprla vrata, nekdo je 
naglo pogledal po sobi to njegove oči so 
se srečale s tujčevimi. Ta Je ,plačal in 
hitro odšel.

43. Ko Blaž pogleda po sobi ln vidi, da 
tujca ni več, povpraša sosede, kdo da je 
bil. »L menda brdski pisar. Boječ je pri
šel ponj!«

To je Blažu pognalo kri v glavo: »Kaj, 
Boječ? Pisar? Pa ml ne poveste, hudiči! 
Dva rokovnjača bi imeti zdaj v pesti. Na 
Kolovec grem takoj!« RekSl odide jz go
stilne.

Takoj za njim se je Izza hiše odtrgala 
senca in mu sledila.

44. Na razpotju se dvignejo iz grmovja 
še štiri sence ln Blaž spozna, da je v za
sedi. Bliskoma potegne pipec iz žepa ln 
začne z njim suvati okrog sebe. Nekdo 
se zaleti vanj, da pade in že ga osem 
pesti pritiska ob tla. Boječ pobere težak 
kol to ga zavihti nad Mozolom: »Čakaj, 
duša ti pijanska! Da boš vedel rokov
njače tožiti!« In ga mahne po glavi, da 
obteži Blaž na mestu mrtev.

Rokovnjači ga vržejo v jarek, še prej 
pa mu Tomaž odreže desno roko, »da p 
bo sodniku Gavriču nesel za s poanta,« 
kot je rekel.


